

Styrelsemötet 29 november 2017

Närvarande:

1. Ordförande tillika justerare Max Igor Kajanus
2. Sekreterare Hugo Svensson
3. Marknadsföringsansvarig Rebecca Byström
4. Vice marknadsföringsansvarig Lovisa Andersson
5. Styrelseledamot Carolina Urban
6. Ekonomiansvarig Vanja Åsberg
7. Samordnare Josef Elveskog

Frånvarande:

1. Martin Strömgård
2. Emil Hukic
3. Vendela Olsson

1. **Mötets öppnande.** Mötet öppnas av ordförande Max Igor Kajanus.
2. **Kommentarer på verksamhetsplanen 2018** Ungdomsrådet läser igenom avsnitt 4.3 och 4.7 i en utvald del av verksamhetsplanen för 2018 och kommer med kommentarer.

Kring avsnitt 4.3 lämnades följande kommentarer:

- Angående "Ungas organisering" så uppskattar ungdomsrådet att insatserna som ska genomföras planeras i samverkan med ungdomsrådet.
- Det är positivt att modern elektronisk kommunikation är något som SDF vill använda för att effektivisera processer.
- Hur ska planen mot kränkningar förmedlas till vårdnadshavare och personal?

Kring avsnitt 4.7 lämnades följande kommentarer:

- Ungdomsrådet ifrågasätter om odlingslådor verkligen är demokratifrämjande.
- För ungdomsrådet är det viktigt att fyra kontaktpolitiker från majoriteten och oppositionen finns, för att kanalisera ungdomsrådets åsikter mer effektivt.
- Konkretisera texten och undvik formuleringar som exkluderar ungdomar och andra som inte är tjänstemän.
- Förtydliga att fler klassbesök behövs för att sprida idén om inflytande och demokratisk ventilerung, för ungdomar har inte redan den kunskapen.

Josef får i uppdrag att kontakta kvalitetschef Carolina B om det som ungdomsrådet tagit upp angående kommentarer på anvisade delar av verksamhetsplanen.

3. **Ungdomsförbundsdebatt.** Östermalms ungdomsråd, Norrmalms ungdomsråd och Kungsholmens ungdomsråd vill arbeta tillsammans för att anordna en debatt mellan de politiska partiernas ungdomsförbund. Ett möte ska anordnas den 15 januari klockan 17.00. för att börja planera saken. Max Igor, Rebecca och Hugo ska närvara under mötet, som äger rum på ungdomsmottagningen. Ett preliminärt datum för debatten är måndag-tisdag under vecka 16 (16-19 april). Carlssons skola ska utredas som eventuell plats för debatten.
4. **Överlämning ekonomiska handlingar.** F.d. ekonomiansvarig Max Igor överlämnar pärmen med de ekonomiska uppgifterna till den nya ekonomiansvarige, Vanja Åsberg.
5. **Planeringsdagen.** En tidsplan över planeringsdagen har gjorts och lämnas nedan
 - 09.15: Styrelsen möts på Slussen

- 09.45: Styrelsen tar buss 433/434 mot Stavsnäs.
- 10.40: Styrelsen tar färjan mot Sandhamn efter att ha mött upp med Max Igor.
- 11.45: Styrelsen är framme i Sandhamn.
- 12.00 (ca): Styrelsen äter lunch samt planerar verksamhetsåret 2018 samt för någon gemensam aktivitet
- 17.00: Styrelsen tar färjan mot Stavsnäs från Sandhamn.
- 19.01: Styrelsen är tillbaka på Slussen

Max-Igor ska kolla bord, och Josef ska kolla med chefen.

6. **Luciafikat.** Alla sprider affischen, som Rebecca gör, och kontaktar Alex på Humlanhuset. Det föreslås att Påverkansforum ska kompletteras med pepparkaksdekorationstävling. Josef köper pepparkakor. Mötet börjar 17.30 13/12 i Humlanhuset. Vanja kollar upp var lämpliga pepparkakor går att köpa.
7. **Polismötet.** Rebecca och Max Igor berättar om mötet med kommunpolisen Julia Larsson som ägde rum veckan innan. Direkt efter ungdomsforumet den 5/12 15-17 äger polismötet rum klockan 17.30. Kommer gör; Max Igor och Hugo. Övriga ska återkomma om de kan komma eller inte.
8. **Mötet avslutas.** Mötet avslutas.

In fidem

Hugo Svensson
30 december 2017

Vidimerande

Hugo Svensson
Sekreterare

Max Igor Kajanus
Justerare

Bilaga 1

Ungdomsrådet genomför prövning av tillgänglighet på ungdomsmottagningen Norrtullsgatan 10 vid Odenplan utifrån Checklista för till- och frångänglighet (som innehåller 67 frågor/kriterier), vilken används av stadsdelsförvaltningen för liknande prövningar. Ungdomsrådet fann att det finns betydande förbättringspotential av lokalerna. Följande brister påträffades;

1. Svårigheter att komma in med rullstol genom huvudentrén eftersom automatisk dörröppnare saknas.
2. Svårigheter med att ta kontakt med personal för att komma in genom entrén.
3. Hissen kan vara för liten för en person samt en rullstol.
4. Några höga trösklar inne på ungdomsmottagningen.
5. Hissen hade ingen punktskrift för synnedsetta.

Protokollet ska också sändas till Jamila Lodhi, ansvarig chef för verksamheten samt till intendenterna på förvaltningen.

Bilaga 2

Kommande möten:

- 1) Ungdomsforum 05/12: 15.00 (Humlanhuset)
 - 2) Polismöte 05/12: 17.00 (Humlanhuset)
 - 3) Påverkansforum 13/12: 17.30 (Humlanhuset)
 - 4) Planeringsdag 17/12: 09.15 (Slussen)
 - 5) Styrelsemöte 08/01: 17.30 (Humlanhuset)
 - 6) Planeringsmöte 15/01: 17.00 (Ungdomsmottagningen)
 - 7) Styrelsemöte 19/02: 17.30 (Humlanhuset)
 - 8) Styrelsemöte 26/03: 17.30 (Humlanhuset)
 - 9) Styrelsemöte 02/05: 17.30 (Humlanhuset)
 - 10) Styrelsemöte 21/05: 17.30 (Humlanhuset)
-